
66 |  COSMO LADY  |  02  |  2022

interview

Навіть недосвідчених людей, які не піддаються паніці, новини про поширення 

коронавірусу наздоганяють то тут, то там. Нас застерігають від поширення, а 

лікарні бояться наслідків. Але є новий вихід. Сьогодні ми поговоримо із 

Станіславом Железковим, лікарем гомеопатичної консультації № 1

Станіслав Железков

COVID-19 —  
ЧИ Є ПОРЯТУНОК?

Станіславе, ви стверджуєте, що можете лікувати 

COVID-19? 

Так, і цим ми займаємося з початку епідемії. Хочу 
уточнити: те, що ми зазвичай називаємо COVID, 
насправді має набагато складнішу структуру, це своєрід-
ний «коктейль» патологічних мікроорганізмів, який існує 
в синергізмі між собою. Там, звичайно, є коронавірус, 
але він відіграє далеко не провідну роль. В основі цієї 
сполуки — Adenoviridae (вірус), Mycoplasma pneumoniae 

(бактерії), Streptococcus pneumoniae (бактерії), Neisseria 
(бактерія), Coronavirus (вірус) та інші незначні форми. 

Звідки у вас така інформація? 

За симптомами, що розвиваються у хворого, це зро-
зуміло, що є присутність бактеріальної флори. А також, 
якщо ви запитаєте клініцистів, які щодня стикаються з 
лікуванням хворих, вони підтвердять, що в процесі ліку-
вання часто застосовуються не тільки противірусні засо-
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би, а й антибіотики та інша симптоматична терапія. 
Отже, якщо призначити на етіологію (на патологіч-

ного збудника) у правильній послідовності протимік-
робні препарати, то цей ланцюжок складного утворення 
можна нейтралізувати, простіше кажучи, вилікувати хво-
рого. У нашому випадку це будуть гомеопатичні препа-
рати українського виробництва, призначені у правиль-
ному розведенні і за певною схемою. Виходячи зі свого 
досвіду, скажу, що лікування займає до восьми діб і не 
вимагає госпіталізації. 

Добре, чи можна дати гомеопатичні ліки в лікарні і 

знизити завантаження ліжко-місць? 

Не зовсім так. Гомеопатичні препарати у гострих випад-
ках не можна застосовувати з іншими лікарськими форма-
ми, тому що їхня дія спрямована на стимуляцію імунітету 
та захисних сил організму, а при паралельному застосуван-
ні, наприклад, антибіотиків йде зайве навантаження на 
печінку, і гомеопатичні ліки перестають діяти. Тому паці-
єнт повинен сам вибирати, як і чим він лікуватиметься. 

Наскільки дорого коштує це лікування? 

Лікування гомеопатією обійдеться до трьох тисяч гри-
вень (у цю суму входить вартість гомеопатичних препа-
ратів та гідна зарплата лікаря). 

Чим ви можете підтвердити одужання? 

Насамперед це КТ легенів, там не буде запальних про-
цесів. Що стосується тестів, то приблизно у 50 % пацієн-
тів антитіла залишалися, а у іншої половини — зникали 
зовсім. Це залежить від того, коли до нас звернувся паці-
єнт за допомогою. 

Деякі лікарі вважають, що незабаром COVID не 

буде такий агресивний і переросте в просте сезон-

не захворювання, яка ваша думка з цього приводу? 

Я йшов би від зворотного твердження: що потрібно, 
щоб лікування було зрозумілим і простим, а COVID 
припинив бути «страшилкою» для населення? Лікування 
має бути спрямоване на усунення етіології, це дозволить 
зменшити навантаження на систему охорони здоров'я. 
Для цього треба провести клінічні випробування на доб-
ровольцях та затвердити схему лікування на рівні МОЗ 
України. За часом це може тривати до двох місяців. 

Чи може гомеопатія допомогти при хронічних 

захворюваннях? 

Якщо немає патологічних змін на рентгені або УЗД, 
то гомеопатії під силу багато. Особливо добре піддають-
ся випадки на функціональному рівні, це коли є симп-
томи у хворого, але на об'єктивних методах обстеження 
(те саме УЗД) підтвердження немає. 

Ми часто стикаємося з випадками, коли пацієнт не 
може розірвати «порочне» коло: його посилають від одно-
го фахівця до іншого, вже нібито здана купа аналізів, вит-

рачено багато грошей і часу, а віз і нині там. Але нічого 
не робиться за помахом чарівної палички. Щоб досягти 
успіху, потрібна щоденна робота не тільки лікаря, але і 
пацієнта у виконанні рекомендацій, прийом гомеопатич-
них ліків, а іноді дотримання дієти в процесі лікування. 

Гомеопатія — це ефективний метод лікування, який впли-
ває на причину захворювання і не тягне за собою усклад-
нень, тому що лікування настає без застосування антибіоти-
ків, гормонів та іншої обтяжливої організм терапії. 

Бесіду вела Олена Сукачьова 

 

 
 
 
 
 

Отримати консультацію ви можете,  
звернувшись за наступними контактами: 

www.0001.com.ua 
тел. +38 (097) 099-99-55 

interview


